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PROTOKÓŁ NR XII/2019 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 11 września 2019 r. 
 
 
Sesja trwała od godz. 15.08 do godz. 15.40 
 
Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 12 do godz. 15:31 - od godz. 15:31 obecnych 
było 11, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni: 
Rafał Klimczak, Sylwia Sobierańska, Zbigniew Wypych. Od godziny 15:31 nieobecna Radna 
Ewa Wypych. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
 
• Grzegorz Ambroziak                               - Burmistrz Gminy Żychlin, 
• Zbigniew Gałązka                                   - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
• Waldemar Bartochowski   - Sekretarz Gminy Żychlin, 
• Emilia Rajewska                                     - Skarbnik Gminy Żychlin, 
• Waldemar Kardasz                                 - Radca Prawny, 
• Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Żychlinie,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności.  
 

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Wanda Sikora. 
 

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza Gminy – Grzegorza Ambroziaka, 
Zastępcę Burmistrza Gminy – Zbigniewa Gałązkę, Sekretarza, Skarbnika, Radcę Prawnego, 
Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, 
Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe osoby przybyłe na obrady 
Rady. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do 
podejmowania uchwał. 
 
Przewodnicząca Rady zapytała czy są uwagi bądź  inne propozycje do porządku obrad. 
 
Do porządku obrad nie zgłoszono żadnych uwag ani innych propozycji. 
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a. zmiany budżetu gminy na 2019 rok, 
b. zmiany budżetu gminy na 2019 rok, 
c. rozpoznanie skargi na działalność Burmistrza Gminy Żychlin. 

3. Sprawy różne. 
4. Przyjęcie Protokołu Nr XI/2019 z dnia 28 sierpnia 2019r. 
5. Zakończenie obrad. 
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Do p-tu 2. Podjęcie uchwał w sprawach:  
 
 

a) zmiany budżetu gminy na 2019 rok, 
 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2019 
rok po czym poprosiła Burmistrza Gminy Żychlin o wprowadzenie do przedmiotowej uchwały. 
 

Burmistrz Gminy Żychlin – Grzegorz Ambroziak – powitał serdecznie wszystkich 

zebranych oraz poinformował, iż uchwała ta jest konsekwencją zmian, jakie zachodzą w 

oświacie. Dodał, że najpierw zajęliśmy się procedurą związaną z formalnościami 

wynikającym z  zamknięcia jednej działalności oświatowej i rozpoczęcia drugiej. W tym 

momencie kiedy nowa szkoła jako Zespół Szkół składający się ze Szkoły Podstawowej i 

Liceum powstał z dniem 1 września br. formalnie możemy „wyjąć” z klasyfikacji budżetowej 

– gimnazjum i rozpocząć pracę na bazie Zespołu Szkół Nr 1 w Żychlinie w oparciu o Szkołę 

Podstawową i Liceum. Jest to uchwała porządkująca, która związana jest  z tym, że od dnia 

1 września br. w nomenklaturze księgowej nie funkcjonuje gimnazjum, pod które były 

przypisane odpowiednie paragrafy i działy. W związku z tym pojawiają się tego rodzaju 

zmiany także w załączniku inwestycyjnym, gdyż wprowadziliśmy zadanie inwestycyjne 

związane z realizacją i przystosowaniem budynku Zespołu Szkół Nr 1 składającego się z 

gimnazjum i liceum, a obecnie składające się ze Szkoły Podstawowej i Liceum – dlatego też 

nadmiar kwotowy, który powstał w paragrafie związanym z działalnością gimnazjum 

„wyjmujemy” i zamykamy paragraf tworząc oddzielny. W związku z tym zmieniają się 

wydatki w tabeli wydatki majątkowe w kwocie 33.973,37 zł. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie w sprawie zmiany 

budżetu gminy na 2019 rok. 

  

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2019 rok 

głosowało   - 12 radnych -  Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr Kowalski; Leszek 

Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; Ewa 

Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa, Barbara Wypych; Rafał 

Zajączkowski; Paulina Żurawik. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.  

  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2019 rok.  

 

Uchwała Nr XII/48/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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b) zmiany budżetu gminy na 2019 rok, 

 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2019 
rok po czym poprosiła Burmistrza Gminy Żychlin o wprowadzenie do przedmiotowej uchwały. 
 
Burmistrz Gminy Żychlin – Grzegorz Ambroziak – tym razem mamy do czynienia z 

uchwałą, która jest częściowo porządkującą a częściowo uzupełniającą o niezbędne i 

nieduże wydatki. W załączniku inwestycyjnym znajduje się konsekwencja podjętej przed 

chwilą uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2019 rok mianowicie odnosząca się do 

zadania pn. „Adaptacja budynku Zespołu Szkół Nr 1 w Żychlinie na cele Szkoły 

Podstawowej Nr 1 i Liceum Ogólnokształcącego w Żychlinie”. W tym momencie możemy 

dokonać czynności zamknięcia oraz wyzerowania tego zadania. Kwotę  33 973,37 zł 

przeznaczamy w zamian na zadanie inwestycyjne pn. „Modernizacja ulicy Chabrowej w 

Żychlinie” zwiększając wartość zadania o łączną kwotę 38.973,37 zł, ponieważ 5.000 zł 

zostało pobranych z planu rezerwy. Ponadto Burmistrz Gminy poruszył temat wydatków 

oraz kwot tj: 

• kwota 28.168 zł –zwiększenie planu wydatków bieżących na realizację zadań 

statutowych w zakresie promocji Gminy Żychlin przez sport. 

• kwota    29.315,86 zł    –    w związku    z otrzymaniem    dotacji z Wojewódzkiego     

Funduszu     Ochrony Środowiska     i Gospodarki     Wodnej     w Łodzi     na 

dofinansowanie  zadania  pn.  "Chcesz  chronić przyrodę  –  oszczędzaj wodę”  

realizowanego  przez Zespół  Szkolno  –  Przedszkolny  w Żychlinie”,  dokonano  

zwiększenia  planu  wydatków  bieżących na realizację zadań statutowych przez 

Szkołę Podstawową Nr 2 w Żychlinie. 

• kwota   27.600 zł   –   dokonano    zwiększenia   planu   wydatków przeznaczonych 

na opłatę pobytu dzieci w pieczy zastępczej 

• kwota   10.000 zł   –    zwiększono   plan   wydatków    bieżących przeznaczonych  

na  dotację  dla  Towarzystwa  Miłośników  Historii  Żychlina  na  realizację  zadania 

w ramach art. 19 a ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, z 

przeznaczeniem na edukacje historyczną mieszkańców. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 

na 2019 rok. 

  

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2019 rok 

głosowało   - 12 radnych - Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr Kowalski; Leszek 

Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; Ewa 

Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa, Barbara Wypych; Rafał 

Zajączkowski; Paulina Żurawik. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.  

  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2019 rok.  
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Uchwała Nr XII/49/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

c) rozpoznanie skargi na działalność Burmistrza Gminy Żychlin. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie rozpoznania skargi na 

działalność Burmistrza Gminy Żychlin. 

 

OPINIA KOMISJI 
 
Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w oparciu o zgromadzone materiały  
(4 głosami „za”) uznali skargę za bezzasadną. 
 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie rozpoznania skargi na 

działalność Burmistrza Gminy Żychlin. 

  

Za podjęciem uchwały w sprawie rozpoznania skargi na działalność Burmistrza Gminy 

Żychlin 

głosowało   - 12 radnych - Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr Kowalski; Leszek 

Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; Ewa 

Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa, Barbara Wypych; Rafał 

Zajączkowski; Paulina Żurawik. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.  

  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpoznania 

skargi na działalność Burmistrza Gminy Żychlin.  

 

Uchwała Nr XII/50/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

Do p-tu 3. Sprawy różne. 
 
Radna Rady Miejskiej w Żychlinie – Ewa Stańczak – zapytała czy wiadomo kiedy zaczną 
się prace nad  sygnalizacją świetlną na skrzyżowaniu koło Poczty Polskiej ? Zwróciła się z 
prośbą o naprawienie bądź ustawienie zegara na Starym Rynku. Zapytała co z ławką, która 
miała zostać wstawiona na ul. Traugutta między blokiem nr 14 a 18? 
 
Zastępca Burmistrza Gminy – Zbigniew Gałązka – w odpowiedzi na zapytanie odnośnie 
wstawienia ławki stwierdził, iż są prośby zarówno o postawienie jak i zabranie drugiej ławki. 
Została ona zabrana do naprawy jednak mieszkańcy zwrócili się z prośbą o to aby nie 
wstawiać jej na czas letni. W wyniku silnego wiatru tarcza zegara uległa uszkodzeniu  
i zostanie ona naprawiona. Odnośnie sygnalizacji świetlnej czekamy na decyzję od  
Wojewódzkiego Zarządu Dróg. 
 
Radna Rady Miejskiej w Żychlinie – Ewa Wypych – zwróciła uwagę na ostatnie 
wydarzenie związane z wichurą, po której przy rzece Słudwia nie została usunięta wystająca 
gałąź z drzewa. Prosi o przyjrzenie się problemowi z wycinką drzew, które tego wymagają, 
gdyż zagrażają bezpieczeństwu mieszkańcom. Zwróciła uwagę na wysokie drzewa – topole 
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– rosnące przy blokach, które w trakcie burzy bądź wichur mogą zagrażać bezpieczeństwu 
budynkom 
 
Burmistrz Gminy – Grzegorz Ambroziak – rzeczywiście mieszkańcy zgłaszają nam takie 
pojedyncze przypadki m.in. przy placu Wolności, gdzie w najbliższym czasie dwa drzewa 
zostaną usunięte. Natomiast ciekawostką jest, iż właściciel terenu gdzie znajduje się pięć 
drzew przy Czerwonej Hali dostał pozwolenie na ich wycinkę, jednak nie wykonał usunięcia. 
Prosi o przekazywanie informacji do urzędu z zakresu drzew, które wzbudzają wątpliwości a 
my wystąpimy do zarządców drogi lub właściciela z wnioskiem. 
 
Radna Rady Miejskiej w Żychlinie – Agnieszka Sidwa – mieszkańcy ulicy Traugutta 
proszą o wyjaśnienie skąd nieprzyjemny zapach, który dało się odczuć zwłaszcza w sobotę? 
 
O godz. 15:31 wyszła Radna Rady Miejskiej w Żychlinie Ewa Wypych. 
 
Burmistrz Gminy – Grzegorz Ambroziak – powtarza się to w sezonie nawożenia pól. 
Jesteśmy małym miastem i otaczają nas pola uprawne. Zwróciliśmy się z zapytaniem 
telefonicznym do Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska odnośnie procedury 
związanej z ewentualnym sprawdzeniem, ponieważ obawa była taka, że były to ścieki 
pohodowlane, poprzemysłowe. Po uzyskanej wstępnie informacji kontrola w firmie, która jest 
w tej chwili następcą Pini przebiegała cały czas pozytywnie dla nich, żadne ścieki nie 
wychodzą poza oczyszczalnię. Dowiadując się o ewentualny zakres czym pola o których 
mowa mogą być nawożone okazuje się, że niektórymi rodzajami hodowli trzody, gdyż jest to 
legalne. Hodowle głęboko ściółkowe fermentują się szybciej i stąd ten nieprzyjemny zapach. 
Prawo zostało zliberalizowane co do zakresu odczuwania zapachów na korzyść 
prowadzących działalność, także może zdarzyć się, że fermy będą powstawać coraz 
częściej. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Żychlinie – Elżbieta Sikora – odczytała zaproszenie od 
Towarzystwa Miłośników Historii i Jednostki Strzeleckiej 1024 z Liceum Ogólnokształcącego 
im. Adama Mickiewicza na apel pamięci w 80. rocznicę Agresji Związku Radzieckiego na 
Polskę, który odbędzie się 17 września o godzinie 17:00 na cmentarzu Parafialnym w 
Żychlinie. Poprosiła o zgłaszanie się Państwa Radnych na poczet sztandarowy. Na poczet 
sztandarowy zgłosili się Radni: Wojtalewicz Krzysztof, Rapsiewicz Justyna i Zajączkowski 
Rafał. 
 
Dyrektor Żychlińskiego Domu Kultury – Magdalena Modrzejewska - Rzeźnicka – 
poinformowała o akcji zbierania okularów dla Afryki. Akcja trwa do 30 września. Zbieramy 
okulary korekcyjne, ale bez cylindrów jak i przeciwsłoneczne dla dzieci i dorosłych. Zaprosiła 
przy okazji na stronę ŻDK, ponieważ oferta koncertów, spotkań, imprez, zajęć w tym roku 
jest bardzo bogata zarówno dla dzieci jak i dorosłych. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Żychlinie – Elżbieta Sikora – mają to być tylko okulary 
przeciwsłoneczne czy mogą być optyczne ? 
 
Dyrektor Żychlińskiego Domu Kultury – Magdalena Modrzejewska - Rzeźnicka – 
obydwa rodzaje. 
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Do p-tu 4. Przyjęcie Protokołu Nr XI/2019 z dnia 28 sierpnia  2019r. 
 
Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołu. 
 

Za przyjęciem Protokołu Nr XI/2019 z dnia 28 sierpnia 2019r. 
głosowało   - 11 radnych - Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr Kowalski; Leszek 

Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; Ewa Stańczak; 

Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.  

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
Do p-tu 5. Zakończenie obrad XII Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym za udział w Sesji Rady.  
Zamknęła XII Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
 
Protokolant:                                                                           Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
A.Garstka 
                                                                                                      Elżbieta Wanda Sikora 
 


